
Andelsboligforeningen Naverparken. 
 
Bestyrelsesmøde den 21.05.2008 hos Helle 
 
Tilstede var: Lars, Helle, Mogens og Jens Christian 
Fraværende: Freddy 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat 
 
2. Siden sidst. 

• Liste til medlemmerne. Hvor henvender man sig hvis?? 
• Henvendelse fra andelshaver, 2 stk. brev. 
• Økonomi vedr. legeplads m.m. 
• Gartner Kim Hvor langt er han. Hvad mangler han? 
• Havemand, beslutninger, aftaler og pris. 
• Arbejdsdag. Dato og indhold. 
• Brev fra advokat til forsyningsafdelingen. 
• Syn og skøn. Hvor langt er vi. 

3. Aktiviteter og kommende møder. 
• Sommerfest er det for sent 
• Næste møde den 18. juni hos Lars. 

4 Eventuelt  
 
AD 1 
Sidste mødes referat taget til efterretning. 
 
AD 2 
Liste til medlemmerne udskydes til næste gang. 
Brev fra Inge-Lise – Det med legeplads tages op senere hvis der opstår problemer. 
Hegn kan sættes op efter de retnings linier som er udsendt af bestyrelsen. 
Hvis der skeer udvendige ændringer arkitektoniske og bygningsmæssigt skal det fremlægges for 
bestyrelsen. 
Vi vil gerne fra bestyrelsens side præcisere at beslutninger af fælles karakter først kan udføres efter 
en bestyrelsesbeslutning eller en generalforsamling. 
Forslag og ønsker afleveres skriftlig i postkassen 9A og vil blive behandlet på førstkommende 
bestyrelsesmøde. 
Fremover skal regninger til fællesudgifter afleveres til Helle 11B 
Omkostninger til legeplads blev på ca. 10.000,- kr. 
Alle regninger afleveres til Helle 11B . 
Regninger fremover vil ikke blive betalt uden Helle har, underskrev dem.  
Regning som er betalt og ønskes refunderet afleveres til Helle 11B påført konto nr. 
Regning på gadebelysning på 5.590,- kr. pr. kvartal. 
Kim mangler græs flere steder, asfalt, hækplanter vestlig del og lampe rettes. 
Lars kontakter havemand angående pris for græsslåning og laver aftale for hvad der han skal udføre. 
Regning fra kommunen på ca. 10.000- kr. for byggevand - advokat har skrevet til kommunen. 



Arbejdes weekend tages op når der er behov og ønsker. 
Møde hos Lars den 28.05.08 hos Lars angående syn og skøn med AZ-huses advokat og Moltke 
Jacobsen samt medlemmer af bestyrelsen. 
Affald - opslaget i skurene skal efterleves. 
Dem som har fugt problemer med ovenlyskasserne i badeværelset bedes lægge en seddel i 
postkassen hos Lars 9A 
 
 
AD 3 
Lars henvender sig til Fritz  
Næste møde den 18. juni kl. 19.00 hos Lars 
AD 4 
Intet 
 
_________________________________                ___________________________________ 
Formand                                                                    Næstformand 
 
 
_________________________________               ____________________________________ 
Sekretær                                                                   Bestyrelsesmedlem. 
 
_________________________________ 
Bestyrelsesmedlem. 
 
 
 


